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PROTOKÓŁ NR XLI/2018 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

29 stycznia 2018 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 16:40–18:20 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 16:40 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XLI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 13 członków Rady.  

Nieobecni: p. Przemysław Brożek, p. Józef Jałocha, p. Jadwiga Szarek, p. Marcin Szewczyk. 

Goście: mieszkanka Dzielnicy X. 

Spóźniły się: 4 osoby. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XLI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych. 

Druk nr 330 

w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2019. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych. 

Druk nr 331 

w sprawie zaopiniowania propozycji nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 332 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.748.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 333 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.907.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 334 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Profesora Wojciecha Marii Bartla w Krakowie na 

następny okres (znak sprawy: ML-02.7123.850.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 335 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.945.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 336 

w sprawie wydania opinii dotyczącej sprzedaży części działki położonej przy ulicy 

Pronaszków, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 337 

w sprawie wydania opinii dotyczącej sprzedaży części działki położonej przy ulicy 

Księdza Maja, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 338 

w sprawie poszerzenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Rozbudowa ul. Taklińskiego 

wraz z budową połączenia jej z przystankiem SKA” (inwestycji programowej 

nr ZIKiT/T1.104/15) o wykonanie elementów zwiększających bezpieczeństwo ruchu 

pieszych na skrzyżowaniu z ulicą Dębskiego. 
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Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 339 

w sprawie zmiany nazwy przystanku SKA przy ulicy Kolejarzy. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Po przyjęciu ww. wniosków p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku 

obrad z ich uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XLI sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

29.01.2018 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XLI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołów z: XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice oraz XL sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 330 

w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2019. 

/projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych/ 

Druk nr 331 

w sprawie zaopiniowania propozycji nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic. 

/projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych/ 

Druk nr 332 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.748.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 333 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.907.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 
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Druk nr 334 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Profesora Wojciecha Marii Bartla w Krakowie na 

następny okres (znak sprawy: ML-02.7123.850.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 335 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.945.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 336 

w sprawie wydania opinii dotyczącej sprzedaży części działki położonej przy ulicy 

Pronaszków, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 337 

w sprawie wydania opinii dotyczącej sprzedaży części działki położonej przy ulicy 

Księdza Maja, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 338 

w sprawie poszerzenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Rozbudowa ul. Taklińskiego 

wraz z budową połączenia jej z przystankiem SKA” (inwestycji programowej 

nr ZIKiT/T1.104/15) o wykonanie elementów zwiększających bezpieczeństwo ruchu 

pieszych na skrzyżowaniu z ulicą Dębskiego. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 339 

w sprawie zmiany nazwy przystanku SKA przy ulicy Kolejarzy. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z: XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice oraz XL sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X Swoszowice.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXXIX sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XL sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XL sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X Swoszowice został 

przyjęty. 
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Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego 

i Inicjatyw Lokalnych. 

Druk nr 330 

w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2019. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Angelice Kuczaj Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z wysokością środków przeznaczonych na 

budżet obywatelski. Podkreślono również, iż Rada Budżetu Obywatelskiego podjęła działania 

zmierzające do dofinansowania dzielnicowego budżetu obywatelskiego. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XLI/325/2018 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego 

i Inicjatyw Lokalnych. 

Druk nr 331 

w sprawie zaopiniowania propozycji nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Angelice Kuczaj Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały oraz omówiła najważniejsze 

zmiany w nowelizowanym Statucie.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Tadeusz Murzyn, p. Angelika Kuczaj, p. Tadeusz Murzyn, p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji podkreślono, iż Rada Dzielnicy X dysponuje bardzo niskimi nakładami 

finansowymi, które są niewspółmierne do rozbudowanej biurokracji.  

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 
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Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XLI/326/2018 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 332 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.748.2017.AJ). 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Artur Markiewicz, p. Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię przeprowadzonej wizji lokalowej i sporządzonego 

protokołu. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 2-głosy przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XLI/327/2018 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 333 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.907.2017.AJ). 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Artur Markiewicz, p. Przewodniczący, p. Andrzej Balicki, p. Artur 

Markiewicz, p. Bogumił Bania, p. Adam Rymont, p. Bogumił Bania, p. Dominik Galas,  

p. Andrzej Drąg. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną ze sposobem przeprowadzenia wizji lokalowej 

oraz zakłócaniem porządku publicznego. Podkreślono również, iż nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby każdy zainteresowany radny wziął udział w wizji lokalowej. Zaznaczono 

także, że opinia Rady Dzielnicy X nie jest wiążąca dla Wydziału Mieszkalnictwa UMK.  
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Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 2-głosy przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XLI/328/2018 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 334 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Profesora Wojciecha Marii Bartla w Krakowie na 

następny okres (znak sprawy: ML-02.7123.850.2017.AJ). 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Pan Dominik Galas wyraził opinię, iż w niniejszym projekcie uchwały brakuje 

szczegółowego uzasadnienia.  

 

Następnie p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XLI/329/2018 została podjęta 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 335 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.945.2017.AJ). 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XLI/330/2018 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 336 

w sprawie wydania opinii dotyczącej sprzedaży części działki położonej przy ulicy 

Pronaszków, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. 
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Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XLI/331/2018 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 337 

w sprawie wydania opinii dotyczącej sprzedaży części działki położonej przy ulicy 

Księdza Maja, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji w sprawie niniejszego projektu uchwały udział wzięli: 

p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący, p. Bogumił Bania, p. Tadeusz Murzyn, p. Angelika 

Kuczaj, p. Artur Markiewicz, p. Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestie związane m. in. z możliwościami zagospodarowania 

sprzedawanej działki. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 1-głos przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XLI/332/2018 została podjęta 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 338 

w sprawie poszerzenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Rozbudowa ul. Taklińskiego 

wraz z budową połączenia jej z przystankiem SKA” (inwestycji programowej 

nr ZIKiT/T1.104/15) o wykonanie elementów zwiększających bezpieczeństwo ruchu 

pieszych na skrzyżowaniu z ulicą Dębskiego. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XLI/333/2018 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 339 

w sprawie zmiany nazwy przystanku SKA przy ulicy Kolejarzy. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dariuszowi Rejkowi. 

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z możliwością zmiany nazewnictwa obiektów. 

Zaznaczono, że stacja kolejowa ma historyczną nazwę oraz odczytano podstawę prawną 

niniejszego projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i poddał niniejszy 

wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 11-głosów za, 1-głos przeciw, 2-glosy wstrzymujące się. 

Dyskusja została zamknięta.  

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

 

Głosowanie: 12-głosów za, 3-głosy przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XLI/334/2017 została podjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Andrzej Jończyk zaznaczył, że p. Dominik Galas cenzurował wypowiedź radnej 

zaznaczając co ma powiedzieć, a czego nie, określając to jako skandal. 

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię związaną z historią poszczególnych osiedli 

wchodzących w obręb Dzielnicy X, nawiązując do książki wydanej przez byłego proboszcza 

parafii św. Maksymiliana Marii Kolbego w os. Opatkowice. Zaznaczyła również, że należy 

dostosować nazewnictwo do obecnie rozwijającej się Dzielnicy X.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Tadeusz Murzyn, p. Andrzej Drąg, p. Przewodniczący, p. Andrzej Jończyk, p. Artur 

Markiewicz, p. Przewodniczący, p. Adam Rymont, p. Angelika Kuczaj, p. Dariusz Rejek, 

p. Artur Markiewicz, p. Przewodniczący, p. Tadeusz Murzyn, p. Przewodniczący, p. Andrzej 

Drąg, p. Angelika Kuczaj, p. Adam Rymont, p. Waldemar Domański, p. Andrzej Jończyk, 

p. Przewodniczący, p. Artur Markiewicz, p. Waldemar Domański, p. Angelika Kuczaj, p. Jan 

Mikuła, p. Andrzej Jończyk, p. Przewodniczący, p. Dariusz Rejek. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż obligatoryjna ustawa nie ma związku z przyjętym wnioskiem 

o zmianę nazwy dworca kolejowego. Zaznaczono również, że we wpisie rejestru zabytków 
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nie chroni się nazwy. Podkreślono również, iż była stacja kolejowa „Borek Fałęcki” obecnie 

nazywa się „Sanktuarium”. Następnie omówiono ewentualne trudności logistyczne 

w przeprowadzanej zmianie nazwy stacji kolejowej, podkreślając jednocześnie, że uchwała 

Rady Dzielnicy X jest dopiero fundamentem dla przeprowadzenia rozmowy na temat zmiany 

nazwy przystanku. Odniesiono się również do listu jednego z mieszkańców w tym temacie. 

Następnie podkreślono, iż należałoby rozpocząć debatę na temat zmiany nazwy Dzielnicy, na 

nazwę neutralną, z którą mogłoby się utożsamiać każde osiedle w Dzielnicy X. Zaznaczono, 

iż być może dobrym rozwiązaniem byłyby same numery dzielnic bez nazw, ale byłoby to 

ciężkie do zrealizowania. Ostatecznie ustalono, iż dobrym rozwiązaniem byłaby zmiana 

nazwy na – Dzielnica X Południe.  

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos.  

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Następnie p. Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XLI sesję Rady Dzielnicy 

X Swoszowice” zwołaną na 29 stycznia 2018 r. na godz. 16.30. 

 

Koniec sesji godzina 18:20.  

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


